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3. 2023/24 õa tegevuskava kooskõlastamine
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1. Hoolekogu esimehe ja aseesimehe valimine
KUULATI:
K. Rinaldo: Soovime, et hoolekogus oleks järjepidevus. Teen ettepaneku, et Katariina ja Evelyn
jätkaksid.
Katariina Vaabel ja Evelyn Sillaots loobuvad kohast.
K. Vaabel: Võin jääda aseesimeheks.
Ettepanek – valida esimeheks Victoria Agafonov-Mäesalu.
Hääletus: kõik poolt.
Ettepanek – valida aseesimeheks Katariina Vaabel.
Hääletus: kõik poolt.

OTSUSTATI:
1.1. Valida hoolekogu esimeheks Victoria Agafonov-Mäesalu.
1.2. Valida hoolekogu aseesimeheks Katariina Vaabel.

2. Toidupäeva maksumuse suurendamine
KUULATI: 
K.  Rinaldo: Soovime  toiduraha  tõsta  2,20  euroni  alates  01.01.2024.  Kahjuks  ei  tule  enam
väiksema rahaga toime, sest hinnad on päris palju tõusnud.
M. Kihho: Millal viimati hinda tõsteti?
K. Rinaldo: Eelmine tõus oli alates 1. novembrist 2022.
E. Vahemets: Kui tihti hankeid korraldatakse?
V. Gerne: 2-aastane leping lõppes augustis aga uus tehti poole aasta peale.
E. Vahemets: Miks nii lühikeseks ajaks?
M. Kihho: Hinnad on ebastabiilsed ja müüjad ei riski pikemate lepingutega.
R. Reilent: Lasteaed võtab meelsasti vastu lapsevanematelt oma aia saadusi.



V. Gerne: Kokkadega arutasime tõesti, et tarbiks sügisperioodil rohkem kodumaist kraami ja
jätaks eksootilisema talve poole. Kokad on väga seda meelt, et lastele tuleb tutvustada erinevaid
puu- ja köögivilju aga teeme seda väljaspool enda hooaega.
M. Kihho: Kui palju umbes kaaluliselt üheks ampsuks lastele kulub? Vanem teab siis arvestada,
kui palju umbes peaks tooma.
V. Gerne: Täna oli kaalikas ja seda tellisin 16 kg.
K. Vaabel: Selle üleskutse võiks lapsevanematele ELIISi ka panna.
A. Kauge: Õunu läheb kindlasti rohkem, sest need maitsevad lastele väga.
Hääletus: kõik poolt.

OTSUSTATI:
2.1. Tõsta toidupäeva maksumuse hinnaks 2,20 eurot alates 01.01.2024.

3. 2023/24 õa tegevuskava kooskõlastamine
KUULATI:
K. Rinaldo: Tegevuskava saadeti e-postile tutvumiseks. Ettepanekuid eilseks ei tulnud.
E. Vahemets: Jalgratta rada on juba olemas. Kas soovite juurde teha?
K. Rinaldo: Soovime suurematele lastele teha jalgrattaraja vana kaubatee peale, sest nad 
sõidavad suurte ratastega kiiresti ja see ei ole mänguväljakul turvaline.
E. Vahemets: Kas paviljonide elektriühendus tuleb õhu kaudu või maa seest ? Turvalisuse 
mõttes on mõistlikum maa seest kuigi see on kallim.
V. Gerne: Seda teostab elektrifirma, aga ma ei ole osanud sellist asja küsida. Ise nad erinevaid 
variante pakkunud ei ole. Aitäh, nüüd tean küsida.
E. Vahemets: Prügi sorteerite juba mitu aastat. Kas see punkt peab seal sees olema?
R. Tänav: Igal aastal tulevad uued lapsed ja sekka ka uusi töötajaid, kes ei tea sellest midagi. 
Mina jätaks sisse.
E. Vahemets: Kas meil on vabanevaid töökohti, et sees on punkt spetsialistide värbamiseks? 
K. Rinaldo: Meil on pikka aega olnud täitmata tasandusrühma õpetaja ametikoht. Lootust on, et 
lähiajal saab täidetud.
E. Vahemets: Mitu ühisüritust on personalile sellel ja eelmisel aastal tehtud?
A. Kauge: Neid on ikka olnud. Jõulud, juubelid/sünnipäevad.
K. Rinaldo: Tähistame õpetajate päeva, naistepäeva.
M. Hindreus: Augustis oli teil kogu personalile koolitus.
V. Gerne: Olen väljastpoolt maja kuulnud, et oleme teistele eeskujuks sellega, et meil on nii 
palju ühisüritusi.
E.  Vahemets: Ettepanek  –  arutada  läbi  ja  lisada  tegevuskava  strateegilise  juhtimise  alla
kommunikatsioon pommiähvarduse korral. Keda teavitatakse, kuidas teavitatakse.
E. Sillaots: Kas meil on mitu logopeedi?
K. Rinaldo: Jah,  meil  on kaks logopeedi,  kaks tugiõpetajat  vene kodukeelega  lastele  ja  üks
tugiõpetaja ukraina kodukeelega lastele.
K.Rinaldo: Kes on tegevuskava kooskõlastamise poolt?
Hääletus: Kõik poolt.

OTSUSTATI:
3.1. Lugeda lasteaia 2023/24 õa tegevuskava kooskõlastatuks.

4. Jooksev info
KUULATI:
K. Rinaldo: Meil on planeeritud 01.11 tulekahju korral tegutsemise õppus. Teavitan eelnevalt
vanemaid ELIISi kaudu. Palume lapsi koju mitte jätta, et saaksime võimalikult tõese kogemuse.



Minuni jõudis lastevanemate rahulolematus, miks ma ei teavitanud lapsevanemaid koheselt, kui
teada sain esimesest pommiähvardusest. 
Selgitan, kuidas ja miks just nii toimisime päeval, kui lasteaed sai esimese pommiähvarduse. 
Esimesel korral ei olnud mul aega vanemaid kohe teavitada, sest evakueerumiseks oli aega ainult
40 minutit.  Käitusin täpselt  mulle  edastatud  juhiste  järgi.  Teavitasin  lapsevanemaid  koheselt
peale ohuolukorra möödumist.  Sellel korral oli ka kõige rohkem ärevust  nii vanemate kui ka
töötajate seas, kuna meie töötajate koolilapsed hakkasid neile helistama.
K.Vaabel: Esimene kord oli kõigile õpetuseks, šokeeris ja tekitas paanikat. Vanemate pahameel
tulenes sellest, et kuna ametlikku infot polnud, siis tekkisid kuulujutud ja need levisid kiirelt ja
tekitasid  omakorda  paanikat.  Kiires  olukorras  võib  edaspidi  mõelda  ka  teavitusülesande
delegeerimise  peale.  Lasteaed  on  käitunud  professionaalselt  ja  ka  teavitus  läks  järgmistel
kordadel väga heaks. Täname teid vanemate poolt, et olete meie laste turvalisuse eest seisnud. 
K.Rinaldo: Teisel korral oli aega poolteist tundi ja kirjutasin kaks kirja, ühe siis kui hakkasime
evakueeruma ja teise peale sündmuse lõppu. 
Kolmandal korral sain ähvarduskirja öösel kell kaks ja nägin seda kohe hommikul. Sel korral
kirjutasin vanematele enne evakueerumist vaid ühe kirja, kus andsin teada mis toimub ja kui kõik
on hästi, siis uut kirja ei tule.
Viimastel  päevadel  masskirjana  saabunud  pommiähvardused  on  olnud  heaks  praktikaks
harjutada evakueerumist sellises olukorras.
E. Vahemets:  Kui info oli nii vara teada,  oleks võinud vanemaid  teavitada kohe hommikul.
Vanem oleks saanud siis otsustada, kas soovib lapse lasteaeda tuua või mitte.
E. Sillaots: Lasteaia kodukorras ei ole juhist kuidas käituda pommiähvarduse korral, kõik muud
juhtumid  olid  olemas.  Ettepanek  –  lisada  kodukorda  pommiähvarduse  korral  tegutsemise  ja
teavitamise juhis. 
K. Rinaldo: Tegeleme juba selle osa koostamisega.
K.Rinaldo: Homme saame kokku politseiga ja usun, et saame sealt häid nõuandeid.
E.  Vahemets: Tutvustage  hoolekogule  ka  järgmisel  korral  kodukorda  ja  kriisiolukorras
tegutsemise plaani.
K.Rinaldo: Teeme seda.
V. Agafonov-Mäesalu: Mis saab siis, kui pommiähvardus on laste magamise ajal?
K. Rinaldo: Evakueerume.
K. Vaabel: Kuidas on teavitamisega siis, kui rühmas on nt täid, ussid, tuulerõuged jne? Hetkel
on tulnud sellel teemal pöördumisi, et ei teavitata teisi vanemaid. Soovime, et lasteaed tuletaks
õpetajatele meelde, et on vaja teavitada teisi vanemaid nakkushaigustest vms rühmas. Hoolekogu
liikmed  tuletavad  lapsevanematele  meelde,  et  on  vaja  teavitada  õpetajaid.  Mõlemad  pooled
peavad teavitama. 
K. Rinaldo: Tavaliselt tuleb info perearstikeskusest või lapsevanematelt. 
A. Kauge: Mõnikord vanem ei teavita ja siis levib kogu rühmas.
K.  Vaabel: Viime  hoolekogu  esindajatena  siit  info  rühmadesse,  et  vanemad  teavitaksid
nakkushaigustest õpetajat, et õpetaja saaks jagada infot teistele lapsevanematele.
V. Gerne: Teavitage ka lapse puuduma jäämisest, et me ei peaks tehtud toitu ära viskama.
K.Rinaldo: Tänan arutlemast.
K. Vaabel: Lisan uued liikmed meie hoolekogu Facebooki gruppi.
K. Rinaldo: Järgmise koosoleku kutsub kokku hoolekogu esimees Victoria Agafonov-Mäesalu.
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